
   
 

   
 

Datum: 2019-12-12 

 

Enkel fråga ställd til l kommunstyrelsen ordförande Mats Gerdau  

Angående ishallar i centrala Nacka 
 

 

Finns det beslut på att flytta de 2 ishallarna från Järlahöjden till Ektorp? 

 

 

Khashayar Farmanbar (S) 


